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Skolebestyrelsesmøde                  
Pilegårdsskolen 

Referat 

Data om mødet: Møde nr. 07-2021 
 
Dato: Mandag den 16.08.21 

Tid: 17.30 – 20.30  

Sted: Personalerummet 

Forbered: Læs dagsorden og bilag 

Bemærkninger til mødet:  
 

Mødeleder: Dorit 
 
Ordstyrer: Kaj 
 
Afbud fra: Julie 
Suppleanter: Sara med fra kl. 18:09 
 
Pauser:  5 min  

 
Servering: Dorit 

 
 
Dagsorden:  
 

 
Bilag 

 
referat: 

 
Varig 
hed:  
min. 

Faste punkter, indledning: 
1. Bemærkninger til referat af møde nr. 6 
    2021  
    
2. Godkendelse af dagsorden 
 
 
 
 
3. Meddelelser fra 
    a. elevrepræsentanter 
 
    b. formanden 
 
 
 
 
    c. skoleledelsen, herunder områdeleder.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
1. 
 
 
2. 
 
 
 
 
3.a 
 
 
3.b 
 
 
 
 
3.c 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Ingen bemærkninger. 
Referat godkendt 
 
Bilag til punkt 4.b: opdateret version 
”Kommunikation mellem skole og 
hjem” blev sendt i dag. Dagsorden 
godkendt 
 
Elevrådet må nu samles igen, hvilket 
de ser frem til. 
 
FRO møde er flyttet til d. 23. 
september kl. 18-20, som åbent møde 
for skolebestyrelser. Invitation sendes 
ud. 
 
Omklædning/bad ved idrætssalene er 
stadig under renovering. Forhåbentlig 
færdigt start september. Der har 
desværre været vandskade i kælderen 
i forbindelse med renoveringen.  
 
God skolestart. 0.klasserne havde 
første skoledag i torsdags som forløb 
rigtig fint med 3. klasserne der bød 
velkommen med flag allé og sang. 
 
Kaj orienterede SB om afdød elev og 
håndteringen af det. 
 
Der flages med regnbue flag (12.8-
22.8) for at vise gensidig forståelse 
og respekt for hinanden som 
mennesker - uanset det liv, vi lever, 
som helt grundlæggende for 
Pilegårdsskolen, tilstræber ”En 
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- status om covid-19 
 
 
 
 
 
       c.1 Elev til- og afgang 
 
       
 
 
 
       c.2 SFO til- og afgang, personale og børn  
      
 
     
d. medarbejdere 
 
 
 
 
 
 e. andre 
 
 
Punkter til behandling: 
 
4. a Endelig godkendelse af køreplan samt 
udpegning af ansvarlige for principper 
 
 
 
 
4.b Drøftelse af principperne for skole-
hjemsamarbejdet.  
-Skole/hjem-samarbejdet  
-Underretning af hjemmene om elevers 
udbytte af  
undervisningen 
-Kontaktforældre 
-Kommunikation mellem skole og hjem  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3.c1 
 
3.c2 
 
 
 
3.d 
 
 
 
3.e 
 
 
 
 
4.a 
 
 
 
 
 
4.b 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.c 
 
 
 
 
 
 

hverdag præget af læring, trivsel og 
respekt for fællesskabet og den 
enkelte. 
 
En medarbejder og en elev smittet 
med covid-19. Alle retningslinjer er 
fulgt op.  
Der er test tilbud for elever og 
personale på skolen september ud. 
 
12 elever er indmeldt fordi de er 
tilflytter. 1 er indmeldt pga. skoleskift. 
4 elever er udmeldt fordi de er 
fraflyttet. 16 er udmeldt pga. 
skoleskift. 
 
2 børn er udmeldt. 1 er fraflytte og 1 
bruger ikke SFO´en mere.  
 
 
SSP har været lidt mere i arbejde her 
ved skolen. Skolegårdene har været 
livligt brugt af unge mennesker om 
aftenen og i weekender. Der arbejdes 
på skiltning 
 
Ingen andre 
 
 
 
 
SB tilrettede fordelingen ved 
arbejdsgrupper omkring principperne, 
som blev prioriteret til behandling ved 
seminar og kommende møder.  
 
 
Princippet for 3.1 ”skole/hjem-
samarbejdet” blev sammentænkt med 
princippet for 3.2 ”Underretning af 
hjemmene om elevers om elevernes 
læring og trivsel” Anja og Nadja 
skriver input og rettelser ind til et 
princip videre behandling ved næste 
SB møde. Elevrepræsentanterne 
fremlægger deres bud på hvordan de 
tænker skole/hjem samarbejdet kan 
være. 
 
-kontaktforældre princippet skal 
gennemlæses til næste møde 
 
-Kommunikation mellem skole og 
hjem behandles ved næste SB møde. 
Ken, Kaj og Christian tilretter den og 
sender ud til SB på mail før næste 
møde. 
 
 
Princippet for madordning Godkendt. 
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4.c Færdiggørelse af principperne for 
madordning 
- Herunder orientering om den kommende 
madordning fra 1.9 
 
 
 
 
 
4.d Arbejdet med moderniseringspuljen – 
status og drøftelser for 2022 og 2023  

 
 
4.d 
 
 
 
 

 
”Amager madhus” starter 1.9 med 
madordning på skolen. Man kan 
forudbestille online eller købe med 
mobilepay eller kontanter på skolen.  
Det vil være for elever 1.-9. klasse.  
 
Kaj orienterede om 
moderniseringspuljen for dette og 
næste skoleår, som SB, medarbejdere 
og elevråd skal være med til at 
komme med idéer til og prioritere.  

 
Faste punkter, afslutning /Dorit 
 
5. Punkter fra kontaktforældre/forældre 
- Status fra forældremøderne 
 
 
6. Drøftelse af dagsordenspunkter til 
kommende møder/Dorit 
Forslag til punkter til næste møde: 
Punkter til kommende møder: 14.09.21 

- Særlige bestemmelser ifb. Covid-19 om 
elevplaner, skoledagens længde mm 

- IT. IT i indskolingen og brug af 
mobiltelefoner/BOYD. 

- Principper – fortsat gennemgang og 
revision 

- Drøftelse af Forældres samtykke for 
badning 

- Arbejdet med moderniseringspuljen – 
status og drøftelser for 2022 og 2023 

- Kommunikation mellem skole og hjem 
 
 
Kommende møder: 
- Trafikudfordringer – møde med Miljø og teknik 
- Evaluering/status på ”rulleområde”. Elever og 
Kaj 
- Klassen som fællesskab v. Christian 
 
 
7. Aftaler om forplejning ved næste møde  
14.09.21 
 
8. Eventuelt, herunder evt. lukket møde   
 
 

 
 
 
5 
 
 
 
6 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
7 
 
 
8 

 
 
 
Ingen punkter 
 
 
 
Til næste møde 

- IT i indskolingen og brug af 
mobiltelefoner/BOYD. 

- Principper – fortsat 
gennemgang og revision, 
herunder; ”Kommunikation 
mellem skole og hjem” 

- kontaktforældre princippet skal 
gennemlæses til næste møde 

- Drøftelse af Forældres 
samtykke for badning 

- Arbejdet med 
moderniseringspuljen – status 
og drøftelser for 2022 og 2023 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kaj ”Amager madhus” 
 
 
Julie træder ud af skolebestyrelsen. 
Der skal derfor afholdes valg af 
suppleanter. Brev sendes ud til 
forældre for opstilling. 
 
Afbud fra Anja på seminar fredag d. 8. 
oktober 2021. 
 
Mødet slut kl. 20:33 

 

 


